



中国船级社
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

产品试验证书

CERTIFICATE OF PRODUCT TEST

编号

No SZ23C7004

兹证明根据本机构《产品认证实施通用规则》的规定要求,按照下述认证模式、产品标准和技术要求,本机构对下列产品进行了试验和评审,其结果符合认证产品相关标准、规范的要求,特予以认证。

This is to certify that according to CCS Regulations for Product Certification and the certification model below, the following product has been inspected and tested in compliance with the requirements of relevant standards and rules for product certification.

申请人/地址

APPLICANT/ADDRESS

游艇主义 (远东) 有限公司
Aviva Yacht (Far East) Limited
香港科学园一期 5W 座 3 楼 315A 室

Room 315A, Floor 3, Building 5W, Phase 1, Hong Kong Science Park, Hong Kong

产品名称/型号/规格 (主要性能参数见附页)

DESCRIPTION/MODEL/SPECIFICATIONS(FIND NEXT PAGE MAIN PERFORMANCE PARAMETERS)

纳米光催化海洋防污添加剂/ Nano-MAP 001

Nano-photocatalytic additive for marine antifouling paint / Nano-MAP 001

生产厂/地址

FACTORY/ADDRESS

游艇主义 (远东) 有限公司
Aviva Yacht (Far East) Limited
香港科学园一期 5W 座 3 楼 315A 室

Room 315A, Floor 3, Building 5W, Phase 1, Hong Kong Science Park, Hong Kong

试验项目:

TEST ITEM:

- 1、外观检查/ Visual inspection
- 2、耐热性能试验/ Heat-resistance test
- 3、耐寒性能试验/ Cold-resistance test
- 4、光催化海洋防污性能试验/Photocatalysis marine pollution prevention performance test

试验地点 TEST SITE: 香港 Hong Kong

本机构依据与申请方共同确认的《纳米光催化海洋防污添加剂光催化防污性能试验大纲》,对申请方的上述名称及型号产品的上述试验项目进行了见证,试验结果合格,详见《纳米光催化海洋防污添加剂光催化防污性能试验大纲报告》。

CCS witnessed the above name and the above test item(s) for model product according to the test outline and technical standard for mutual confirmation between CCS and the applicant. The test results are qualified, See test report for the test result.

发证日期: 2023 年 8 月 23 日
Issued on 23 Apr, 2023

发证机构: 中国船级社质量认证有限公司
Issued by CCS Certification

本证书是在编号为 SZ22C7003 的评估报告的基础上颁发的,若上述型号产品的设计发生任何修改,应重新提交本机构批准。当本证书包含证书附页时,则附页必须与主证书同时使用。每一页证书(含附页)均须有本机构盖章方可生效。任何单位或个人均不应摘录或节选本证书的内容。有关各方对所持证书的真实性有疑问时,可以向本机构核查。
This certificate is issued based on Assessment Report No. SZ22C7003. If there are any design modifications after approval, a new application should be resubmitted to CCS for review and approval. When the certificate consists of appendix(es), all the appendix(es) together with the certificate are taken as a whole and shall be used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of the Company. Any part of the certificate is not to be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who doubt the authenticity of the certificate may consult with the Company or its offices.

北京市东黄城根南街 40 号 100006 电话: +86(10)56313400 网址: www.ccs-c.com.cn
40 Dong Huang Cheng Gen Nan Jie, Beijing, 100006, China Tel.: +86(10)56313400 Website: www.ccs-c.com.cn